

2020 08
No. 232

FT LAW REVIEW

萬國法律

2020 08
NO. 232

雙月刊

CONTENTS

Special Feature

Copyright Law Issues in the Digital Environment

- * Copyright Law and the Paradigm Shift in the Digital Environment
- * Distribution of E-books and the Exhaustion Doctrine - Reflections from the Tom Kabinet Case at CJEU
- * Digital Work and the Exhaustion Doctrine in the EU: in View of the Tom Kabinet C-263/18 Used E-book Judgment

Biotechnology Section

- * A Study of the Patent Eligibility of 3D Bioprinted Organs

Legal Issues

- * New Developments in Hospice Palliative Care - Observations from the Perspective of the Patients' Right to Autonomy Act
- * The Liability Insurance System for Directors, Supervisors, and Managers in Taiwan
- * The Appropriateness of Encouraging Geo-engineering Research through the Patent System
- * On the Legality of Substituting a "Reservation" for a Letter of Intent or a Consent to Joint Construction
- * Physician Inaction and Causality

Taiwan Law Column

- * Overview of Taiwanese Import Regulations and Rules of Origin

價格/180元

ISSN 15606473



917715601647004

【特別企劃】

數位環境中的著作權法

第一三二期

萬國

【特別企劃】

數位環境中的著作權法

數位環境中的著作權法規範變遷 謝祥揚

由歐盟法院之Tom Kabinet案論電子書散布之權利耗盡原則 沈宗倫

歐盟數位著作與耗盡原則－以歐盟法院Tom Kabinet C-263/18二手電子書判決為中心 陳龍昇

【生物科技專欄】

3D生物列印器官的專利適格性之研究 李順典

【法學論述】

安寧緩和醫療的新展開－從病人自主權利法的觀察 黃三榮

論我國董監及經理人責任保險制度之我思我見 黃帥升

探討以專利制度鼓勵地球工程研究之妥適性 陳文吟

論合建房屋以「預約」取代意向書或同意書之適法性 林清汶

醫師不作為與因果關係 王富仙

【台灣法講座】

台灣の輸入規制の概要と原產地認定基準 吳采模